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OK.0002.5.2014 

Protokół nr XLIII/14  

sesji Rady Miejskiej w Miłosławiu, 

która odbyła się 14 lipca 2014 r. w godz. od 16.00 do godz. 17.10 

w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Miłosławiu 

 

Ad 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Miłosławiu – pan Jarosław Sobczak – otworzył 

XLIII sesję Rady Miejskiej w Miłosławiu, witając zebranych radnych oraz sołtysów, 

podpisanych na liście obecności załączonej pod nr 1 do protokołu, pana Burmistrza – 

Zbigniewa Skikiewicza, Zastępcę Burmistrza - pana Błażeja Perę, pana Skarbnika – Henryka 

Przykłotę, dyrektorów szkół i przedszkoli, kierowników jednostek organizacyjnych, 

pracowników Urzędu Gminy, mieszkańców uczestniczących w sesji.  

W dalszej kolejności pan Przewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczy 

10 radnych, co stanowi quorum zapewniające prawomocność obrad. 
 

Ad 2 

 Pan J. Sobczak zaprezentował porządek obrad XLIII sesji Rady Miejskiej 

w Miłosławiu, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności Rady w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza 

z wykonania uchwał Rady Miejskiej, oraz odpowiedzi na pytania zgłoszone na poprzedniej 

sesji. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w sprawach: 

a) nadania tytułu ,,Honorowy Obywatel Gminy Miłosław”; 

b) nadania tytułu "Zasłużony dla Gminy Miłosław". 

7. Pytania i wnioski radnych. 

8. Wolne głosy i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

 Rada nie wniosła uwag do przedstawionego porządku obrad.  

 Na sesję dotarł radny H. Kubiak, stąd w dalszej części obrad uczestniczyło 

11 radnych.  

 

Ad 3  
Rada jednogłośnie (11 głosami „za”) przyjęła protokół poprzedniej sesji Rady 

Miejskiej Nr XLII/14 z dnia 30 czerwca 2014 r., nie wnosząc uwag do jego treści. 

 

Ad 4 
Pan J. Sobczak przedstawił zebranym informację z działalności Rady w okresie 

międzysesyjnym, która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

    

Ad 5 
Pan Burmistrz Skikiewicz przedstawił zebranym sprawozdanie ze swej działalności  

w okresie międzysesyjnym, które stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Następnie przedstawił informację na temat realizacji uchwał Rady Miejskiej, która jest 

załączona pod nr 4 w protokole. 
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O odpowiedź na pytanie zadane na poprzedniej sesji przez pana Jerzego Walkowiaka 

poprosił swojego Zastępcę pana Błażeja Perę. 

Pan B. Pera przypomniał, że pytanie dotyczyło będących w toku postępowań w 

sprawie budowy wiatraków na terenie gminy. Poinformował, że w toku są dwa wnioski 

dotyczące wiatraków. Jeden z wniosków dotyczy działki nr 179/1 i 179/2 w miejscowości 

Skotniki. Po złożeniu wniosku inwestor został wezwany do opracowania raportu celem 

wydania decyzji środowiskowej. W dniu 25 marca 2013 roku postępowanie zostało 

zawieszone do czasu przedłożenia raportu. Powiedział, że drugi wniosek dotyczy działki 14/2 

w miejscowości Kębłowo. Wniosek został złożony w 2010 roku, Burmistrz wydał pozytywną 

decyzję, strony się odwołały do Samorządowego Kolegium Odwoławczego, które utrzymało 

decyzję w mocy, a strony postępowania odwołały się od decyzji SKO do sądu, z kolei sąd 

uchylił decyzje SKO, a SKO uchyliło decyzje Burmistrza jako podstawę podając brak 

aktualnego KRS oraz aktualnej mapy czyli błędy po stronie wnioskodawcy. Przekazał, że 

Urząd wezwał inwestora do uzupełnienia braków. W dniu 25 czerwca 2014 roku Burmistrz 

wydał pozytywną decyzję, a 11 lipca br. wpłynęły odwołania od tej decyzji.     

 

Ad 6 

a) Pan J. Sobczak przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie 

nadania tytułu „Honorowy Obywatel Gminy Miłosław” panu Tadeuszowi Tomaszewskiemu.  

 Rada jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XLIII/234/14 w sprawie 

nadania tytułu „Honorowy Obywatel Gminy Miłosław”. Uchwała jest załączona pod nr 5 do 

protokołu. 

 

 b) - Pan J. Sobczak przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie 

nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Miłosław” pośmiertnie Panu Dominikowi 

Pogłodzińskimu.  

Rada jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XLIII/235/14 w sprawie 

nadania tytułu „Zasłużony dla gminy  Miłosław”. Uchwała jest załączona pod nr 6 do 

protokołu. 

 

 -  Pan J. Sobczak przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie 

nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Miłosław” pośmiertnie Panu Józefowi Wleklińskimu.  

Rada jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XLIII/236/14 w sprawie 

nadania tytułu „Zasłużony dla gminy  Miłosław”. Uchwała jest załączona pod nr 7 do 

protokołu. 

 

- Pan J. Sobczak przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie 

nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Miłosław” Panu Zdzisławowi Czechowi.  

Rada jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XLIII/237/14 w sprawie 

nadania tytułu „Zasłużony dla gminy  Miłosław”. Uchwała jest załączona pod nr 8 do 

protokołu. 

 

- Pan J. Sobczak przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie 

nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Miłosław” Pani Elżbiecie Gajewicz.  

Rada jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XLIII/238/14 w sprawie 

nadania tytułu „Zasłużony dla gminy  Miłosław”. Uchwała jest załączona pod nr 9 do 

protokołu. 

 

- Pan J. Sobczak przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie 

nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Miłosław”  Pani Marii Zuzannie Krzyżańskiej.   
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Rada jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XLIII/239/14 w sprawie 

nadania tytułu „Zasłużony dla gminy  Miłosław”. Uchwała jest załączona pod nr 10 do 

protokołu. 

 

- Pan J. Sobczak przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie 

nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Miłosław” Panu Franciszkowi Sztuce.  

Rada jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XLIII/240/14 w sprawie 

nadania tytułu „Zasłużony dla gminy  Miłosław”. Uchwała jest załączona pod nr 11 do 

protokołu. 

 

- Pan J. Sobczak przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie 

nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Miłosław” Panu Tomaszowi Wojtysiowi.  

Rada jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XLIII/241/14 w sprawie 

nadania tytułu „Zasłużony dla gminy  Miłosław”. Uchwała jest załączona pod nr 12 do 

protokołu. 

 

- Pan J. Sobczak przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie 

nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Miłosław”  Bankowi Spółdzielczemu w Miłosławiu.  

Rada jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XLIII/242/14 w sprawie 

nadania tytułu „Zasłużony dla gminy  Miłosław”. Uchwała jest załączona pod nr 13 do 

protokołu. 

 

- Pan J. Sobczak przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie 

nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Miłosław” Browarowi Fortuna Sp. z o.o. w Miłosławiu. 

Poinformował, że uzasadnienie zostało wzbogacone przez głównego wnioskodawcę o 

dodatkowe zasługi na rzecz gminy. 

Rada jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XLIII/243/14 w sprawie 

nadania tytułu „Zasłużony dla gminy  Miłosław”. Uchwała jest załączona pod nr 14 do 

protokołu. 

 

- Pan J. Sobczak przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie 

nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Miłosław” jednostce Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Miłosławiu.  

Rada jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XLIII/244/14 w sprawie 

nadania tytułu „Zasłużony dla gminy  Miłosław”. Uchwała jest załączona pod nr 15 do 

protokołu. 
 

Ad 7 

 Radny Gruszczyński zapytał czy została wytyczona droga  gminna prowadząca na 

Franulkę. Powiedział, że obecnie na Franulce rozpoczęła się inwestycja  związana z kopalnią 

kruszywa. Zapytał czy w związku z tym pan Burmistrz przewiduje w przyszłości odbudowę 

drogi. Zawnioskował, aby znak wskazujący kierunek na Franulkę usytuowany przy Szkole 

Podstawowej w Bugaju przestawić na skrzyżowanie drogi wojewódzkiej z drogą na Rudki. 

Przypomniał, że dwa miesiące temu zwracał uwagę, że pogotowie ratunkowe sugerując się 

znakiem źle skierowało się na Franulkę. Zwrócił uwagę, że chodzi mu o uniknięcie sytuacji 

kiedy przy okazji inwestycji i rozkopanej drogi pogotowie ratunkowe źle się skieruje i będzie 

miało problem z dotarciem do chorego.    

 Pan Z. Skikiewicz wyjaśnił, że na Franulce trwa inwestycja polegająca na budowie 

stawu rybnego, z którego materiał wydobywczy jest segregowany i sprzedawany do Wrześni 

w miejsce budowy nowej fabryki. Odpowiedział radnemu, że od skrzyżowania z drogą 
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wojewódzką gminna droga liczy około 1200 metrów, dalszy odcinek do droga będąca 

własnością Skarbu Państwa, którą administrują Lasy Państwowe. Dodał, że jest po wstępnych 

rozmowach z firmą realizującą przedsięwzięcie na Franulce. Prawdopodobnie w tym tygodniu 

dojdzie do podpisania porozumienia, na mocy którego po zakończeniu realizacji inwestycji 

odcinek drogi gminnej zostanie odbudowany przez firmę, a odbudowa będzie polegała na 

uporządkowaniu poboczy i wylaniu nowego dywanika asfaltu. Oznajmił, że z rozmów 

wynika, że dalsza część drogi zostanie odbudowana za pomocą destruktu, a część gruntowa 

będzie konserwowana i wyrównywana równiarką. 

 Radny H. Gruszczyński zapytał kiedy odcinek drogi przy drodze na Rudki 

prowadzący na Franulkę stanie się drogą gminną i mieszkańcy Franulki będą mogli 

swobodnie z drogi korzystać.  

Pan Z. Skikiewicz odpowiedział, że trwa procedura podziałowa i po jej zakończeniu 

gmina wystąpi o przekazanie działki. 

Radny Romuald Barszcz powiedział, że drogą, o której mówił radny Gruszczyński 

chodzi codziennie od lat i uważa, że droga jest w coraz gorszym stanie. Uznał, że hałas 

tworzony przez ciężkie samochody odczuwają mieszkańcy Biedaczkowa. Dodał, że wszyscy 

„kibicowali”, aby we Wrześni powstała fabryka samochodów i dziś stało się to faktem, 

dlatego pewne sytuacje trzeba przyjąć. Uznał, że nieważne, że dalszy odcinek drogi nie jest 

własnością gminy. Przekazał, że chodzi o to, aby zyskać takie umowy, które spowodują, że po 

zakończeniu wywozu kruszywa odbudowana zostanie cała droga. Zwrócił uwagę, że na 

drodze powiatowej Franulka – Bugaj przy stawie pobocza się zarywają, ale po zakończeniu 

prac należy to odbudować. Uznał, że taka jest intencja jego i radnego Gruszczyńskiego.  

Pan Burmistrz Skikiewicz wyjaśnił, że gmina nie jest właścicielem dalszego odcinka 

drogi, dlatego nie może się wypowiadać, natomiast może wypowiadać się do co gminnej 

własności. Powtórzył, że po zakończeniu prac cały odcinek drogi gminnej zostanie 

odtworzony. Dodał, że będzie to zadanie o wartości około 400.000,00 zł. Nadmienił, że 

przejazd przez drogę gminną odbywa się wywrotkami pustymi, natomiast po załadunku 

samochody kierują się na drogę powiatową, a następnie wojewódzką i krajową, którą 

dojeżdżają do Wrześni. Powiedział, że prawdopodobnie powiat wrzesiński rozmawiał z firmą 

na temat odtworzenia drogi powiatowej. Dodał, że według oceny szefostwa firmy prace 

powinny zakończyć się do 15 września br. przez całą dobę, jednak od 1 września ruch 

samochodów nie będzie odbywał się w godzinach od 7.00 do 15.00 ze względu na obecność 

dzieci w Szkole Podstawowej.   

 

Ad 8  

  W tym punkcie nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad 9 

W związku z wyczerpaniem programu obrad pan Przewodniczący J. Sobczak zamknął 

XLIII sesję Rady Miejskiej w Miłosławiu, dziękując obecnym za udział. 

 

 

   Protokołowała:        Przewodniczący posiedzenia: 

 
mgr Ewelina Andrzejczak    inż. Jarosław Sobczak 

 

 

Wykaz załączników do protokołu: 

 

1) Lista obecności,  
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2) Informacja o działalności Rady w okresie międzysesyjnym, 

3) Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym, 

4) Informacja nt. realizacji uchwał Rady Miejskiej, 

5) Uchwała Nr XLIII/234/14 w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Gminy 

Miłosław”; 

6) Uchwała Nr XLIII/235/14 w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Miłosław”; 

7) Uchwała Nr XLIII/236/14 w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Miłosław”; 

8) Uchwała Nr XLIII/237/14 w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Miłosław”; 

9) Uchwała Nr XLIII/238/14 w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Miłosław”; 

10) Uchwała Nr XLIII/239/14 w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Miłosław”; 

11) Uchwała Nr XLIII/240/14 w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Miłosław”; 

12) Uchwała Nr XLIII/241/14 w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Miłosław”; 

13) Uchwała Nr XLIII/242/14 w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Miłosław”; 

14) Uchwała Nr XLIII/243/14 w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Miłosław”; 

15) Uchwała Nr XLIII/244/14 w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Miłosław”.  

 

 

 

Po sesji radni spotkali się z panem Łukaszem Stanickim przedstawicielem firmy Kinder 

Kapital, która złożyła propozycję dotyczącą przedszkola. Pan Stanicki poinformował,  

że firma buduje i prowadzi przedszkola w Warszawie oraz na Mazowszu od ponad 10 lat. 

W związku z rozwojem firmy zaproponowano kilku gminom budowę przedszkola 

i przekazanie gminie do użytkowania. Dodał, że po wstępnych rozmowach gmina skłania się 

do formy wynajmu, po zakończeniu którego nastąpi przejęcie budynku na własność gminy. 

Oznajmił, że koszt budowy zależy od standardu. Uzupełnił, że budynek może powstać na 

terenie, na którym obecnie znajduje się przedszkole, a na czas budowy (rok) dzieci zostaną 

przeniesione do zastępczych kontenerów.  

W wyniku dyskusji oraz wątpliwości pana Skarbnika co do możliwości spłaty kosztów 

wynajmu i sklasyfikowania wydatku w budżecie gminy poproszono pana Stanickiego 

o przygotowanie symulacji kosztowej dla okresu spłaty na 10, 20, 30 lat dla określonej liczby 

dzieci.  

 

  Protokołowała:         

 
mgr Ewelina Andrzejczak     

 


